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Bestyrelse 2022-2023 
 

Mødedato: Mandag den 13.2.2023 kl. 17.00-19.30 (incl. let servering) 
 Formøde kl. 16.00 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Sabina Folden  
Marit Lund Agerbæk 
Pia Leding Vendelbjerg 
Louise Esko Refshøj 
Poul Sølvstein 
Helle Bach ( suppleant)  

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede 
Birgitte Pedersen (controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen 
Anne Krogh Rye 
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 CKP/SFO 

Af helbredsmæssige årsager har vi måttet indgå en 
fratrædelsesaftale med en pædagog. Vedkommende er 
fritstillet fra 17.2. 
Endnu en langtidssygemelding 
Ny studerende de næste 7 uger 
I KTC arbejder vi på at udfylde hullerne efter en koordinator, 
der har fået nyt job 
JRT/INTA 
Eksamensplanlægningen er snart på plads. Desværre er der 
sammenfald med DANA eksamen, så der forhandles 
datoændringer med Cambridge. Alle INTA-prøver er med 
papir og blyant, så ingen risiko for snyd. 
Madkundskab er prøvefag for første gang. 
INTA har i øjeblikket en stærk og stabil stab. Der vil blive 
enkelte opgaveændringer i de yngre stages. 
Nogle af vores ældste elever deltager under ledelse af vores 
fysik og matematiklærere i et labSTEM projekt under Aalborg 
Universitet 
Ved hjælp af kollega til kollega læring søger vi at udvikle 
vores engelsk som andetsprog 
Vi har måttet give skriftlige advarsler til et par elever. I den 
forbindelse kunne det være på sin plads med en revision af 
de gældende politikker på området. 
Grønt Råd, som er udvalget der arbejder med Grøn Skole, er 
fortsat meget aktivt. Stort fokus på affaldssortering og nye 
skraldespande er bestilt (og ankommet) 
AK/DANA 
Elevoptag: 0.og 7. årgang fyldt men stadig ledige pladser i 
indskolingen. De foreslåede skolelukninger på 
folkeskoleområdet forventes at lukke nogle af disse huller. 
Ledelse og MIO arbejder fortsat med teamsamarbejde 
Vi diskuterer aktuelt den nye ChatBot, der åbner for nye veje 
til snyd med afleveringer og eksamen 
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Årets fagfordeling kan blive ekstra krævende, da en del 
opgaver skal omfordeles. 
Åbent Hus var igen en kæmpe succes 
PW/Generelt 
Vi er stadig børne og ungeforvaltningens bedste bud, når det 
gælder et øget tilbud om international skolegang i Aalborg, 
men intet konkret er vedtaget 
I slutningen af marts er der retsmøde om Hurupsagen og 
den deraf følgende bøde. Vi er heldigvis sekunderet af en 
kompetent advokat. 

3. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand 

samt div. udvalg 

Planlægning af 
generalforsamling: 
Kandidater 

Kandidater søges både blandt forældre og personale. 
Der er tvivl om vi skal have ny tilsynsførende 
Ledelse/kontor sender indkaldelse med endelig dagsorden 
Næstformanden glæder sig til at være dirigent 
Vi leder fortsat efter gæstetaler. Foreløbigt emne: Skærmtid 
i undervisningen 

4. Økonomi Foreløbigt 
årsregnskab 

Birgitte Pedersen fremlagde et endnu ikke revideret 
regnskab med et mere end acceptabelt overskud, der 
motiverer til at vi genoptager processen, der skal føre til 
endnu et byggeprojekt. 

5. EuroClass 23-24 Status på elevoptag 
Endelig beslutning 
om antal klasser 

Der er i øjeblikket indskrevet knap 70 elever til næste 
skoleår. 
Vi kører med 3 klasser (72-75 elever) og opretter en 
venteliste for yderligere ansøgere. Hvis denne liste viser 
mulighed for en 4. klasse, tages dette op til overvejelse. 
Der bestilles sprogrejse til 72 elever og 5 lærere. 

6. SFO CKP laver et oplæg 
med udgangspunkt 
i de ønskede 
temaer 

Vision for SFO og Klub (Sådan ser vi ud om 2 år): 
• Større procentvis deltagelse i INTA via bedre 

information om SFO på forældremøder mm. 
• Klubben fastholder det nuværende deltagerniveau 

på 45-50 deltagere 
• En organisering der giver pædagoger mulighed for 

at udnytte deres kompetencer bredt 
• Vi har faste grønne aktiviteter på vores årsplan og 

bakker dermed op om Grøn Skole 
• Vi udnytter vores funktionsrum fuldt ud 
• Kommunikationen omkring aktiviteter er ensartet 

og tydelig for alle 
• Legens unikke kvaliteter og forståelsen herfor er 

tydelig for forældre 
• Personalegruppen har effektive spor og 

personalemøder 

• Skipper Clement Skolen tilvælges blandt andet på 
grund af en attraktiv SFO og klub  

7. Ferieplan 23-24  Ferieplan med en juleferie, der går usædvanligt langt ind i 
januar, blev godkendt. Kennet/kontoret formidler dette via 
hjemmeside og intra. 

8.    

9. evt.   

   

   

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


